



BESTYRELSESMØDE I HF. KILDEMOSEGÅRD.

	DATO:	Onsdag, den 20. april 2022, kl. 18.00
	TIL STEDE:	Hans-Jørgen Jørgensen (HJJ), Janne Andreasen (JA), Majken Møller (MM), Jan Werner (JW), Lizette Frederiksen (LF)
	AFBUD:	
	Dagsorden	Referat
1.	Velkomst	HJJ bød velkommen og håber vi får et godt møde.
2.	Valg af dirigent	MM valgt.
3.	Vedrørende ændring af arbejdsdag	Arbejdsdagene er i år planlagt med 14 dages mellemrum pga. der bl.a. er helligdage der er taget hensyn til. Ønsket om, at arbejdsdagene fremover lægges på en lige og ulige uge bestræbes fremadrettet.
4.	Spildevandsudvalget	MM orienterede om arbejdet i spildevandsudvalget. Tidsplanen holder ikke i forhold til udarbejdelse af informationsmaterialet, som i første omgang var planlagt til at blive udsendt i april/maj måned, da det tager længere tid at få samlet materialet.
5.	Kredsmøde 21/4-22	JW, MM, HJJ og Morten Melander deltager i kredsmødet. JW vil gerne stille op for Kildemosegård. MM foreslår, at vi på kredsmødet gør opmærksom på, at vi vil arbejde hen imod at komme ind under en anden kreds end Ringsted. Det undersøges, hvornår der er sidst indkomne forslag til kongressen.
6.	Hjemmesiden	JW og MM har haft møde vedrørende hjemmesiden. Vi talte om procedurer i forhold til indlæg mv. på hjemmesiden. LF, JW og MM holder et møde
7.	Honorar	Flyttes til internt.
8.	Have 10 - fællesarbejde	HJJ vil gerne have, at der bliver samlet en 5-6 mand for at få ryddet grunden, da haveforeningen har overtaget den. JA foreslår, at vi sætter den til salg, som den står. Bestyrelsen besluttede, at den sættes til salg, når vurderingen foreligger.
9.	Græsslåning – tilbud / aftale – hvad sker der	Der er indkommet et nyt tilbud fra Teigen, Herfølge. Bestyrelsen besluttede at tage mod dette tilbud.
10.	Tegninger til godkendelse	Der er indkommet en enkelt tegning, men denne kan ikke godkendes.

11.		
12.	Fællesarbejdet	<p>HJJ har indhentet tilbud på at få skærver på de bageste p-pladser i afd. 1 og grus. Der skal indhentes nyt tilbud, da der også skal indhentes tilbud på flisegrus til begge afdelinger. Der skal indkøbes metalplader med nr. til trailerpladserne, så disse kan sættes op til fællesarbejdet.</p> <p>MM foreslår, at vi får malet kontorbygningen og skuret. Vi kontakter kommunen ang. lån af lift og maling til kontorbygningen.</p> <p>JW foreslår, at vi får malet toiletterne i afd. 2.</p> <p>JA udarbejder sedler og sætter op i udhængsskabene.</p>
13.	Toiletproblemer – kloak – hvad sker der	<p>Der ligger en skjult brønd på Husmandsvejen og det er den der skaber problemer i forhold til toiletbygningen i afd. 1. Klar Forsyning er sat på sagen.</p>
14.	Bordet rundt	<p>HJJ efterlyste en plan for flaghejsning. JW er i gang med at færdiggøre denne.</p> <p>JA vil gerne have, at dagsordenen bliver udarbejdet fremover som tidligere aftalt. Punkter sendes til HJJ, som videresender til LF der udarbejder endelig dagsorden.</p> <p>JA gennemgik kort regnskabet pr. 31. marts. Der er et par poster der springer i øjnene og det er bl.a. renovation og miljøanlæg der er overskredet samt elregning.</p> <p>Vedligeholdelseskontoen er ligeledes overskredet.</p> <p>Totalt set er budgettet ok.</p> <p>MM oplyste, at der har været en henvendelse om oprettelse af en billardklub. Der skal laves forslag til en kontrakt. JA prøver at kigge efter en.</p> <p>MM – hvad gør vi ved ulovlig parkering, da det er et stigende problem? Der kom forslag til flere løsninger, blandt andet drøftelse af parkeringsvagter. Bestyrelsen stiller forslag tages op til næste generalforsamling.</p>
15.	Evt.	<p>JA beder bestyrelsen om at tjekke, om containeren bliver tømt hver uge.</p>
	Næste møde	11. maj 2022, kl. 19.00.